

Certificate  
of Accreditation

Certificat  
d'accréditation

scc  ccn

## AC&E North America Inc.

1 Wood Road, Wilmington, DE, USA, 19806 (operating from 2522 Fireflag Lane, Sarasota, FL, USA, 34232)

having been assessed and found to conform with the requirements of ISO/IEC 17020:2012, other documents and the conditions for accreditation established by the Standards Council of Canada (SCC) is hereby recognized as an

### ACCREDITED INSPECTION BODY

in specific subject areas and locations identified in the scope of accreditation approved by SCC and found on the SCC website [www.scc.ca](http://www.scc.ca)

a été évalué et jugé conforme à ISO/IEC 17020:2012, à d'autres documents et aux conditions d'accréditation du Conseil canadien des normes (CCN). Le CCN atteste donc par la présente que l'organisme susmentionné est un

### ORGANISME D'INSPECTION ACCRÉDITÉ

dans les domaines (activité) et pour les emplacements indiqués dans la portée d'accréditation approuvée par le CCN et affichée sur le site Web du CCN au [www.ccn.ca](http://www.ccn.ca)

SCC file number / Dossier du CCN n° : 19036

Issue / Accreditation date / Date de la première accréditation : 2021-01-29



Vice-President - Accreditation Services / Vice-président - Services d'accréditation  
Issued on / Délivré le : 2021-10-05

The validity of this certificate, including the date of last assessment and the scope of accreditation, is set out in the accompanying Scope of Accreditation document in the Directory of Accredited Inspection Bodies on the SCC website [www.scc.ca](http://www.scc.ca)

Pour vérifier la validité de présent certificat, y compris la date de la dernière accréditation et la portée d'accréditation, consultez le document de portée d'accréditation dans le répertoire des organismes d'inspection accrédités sur le site Web du Conseil canadien des normes (CCN) au [www.ccn.ca](http://www.ccn.ca)



Standards  
Council  
of Canada  
Open a world of possibilities.

Conseil  
canadien  
des normes  
Un monde de possibilités à votre portée.

Canada